
 
Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu VŠMU  

17. december 2021 o 09:30 h 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Forma zasadnutia: Dištančná - prostredníctvom Microsoft Teams 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny MSTeams – príloha zápisnice 

Hostia:  

prof. Mgr. art. I. Čierniková, ArtD. – dekanka HTF 

doc. Jozef Meričko, ArtD., prodekan pre študijný proces na HTF 

Ospravedlnení: Mgr. E. Juklová, prof. R. Polák, A. Janeková, E. Kliment, J. Kovalčík 

 

Program:  
 

1. Prerokovanie a hlasovanie o Štatúte HTF 

2. Prerokovanie a hlasovanie o návrhu zosúladenia dokumentu Zásady volieb do AS VŠMU 

so Štatútom VŠMU 

3. Informácia o správe o činnosti AS VŠMU (2021) 

4. Rôzne 

 
Prílohy:  

• Štatút HTF – pôvodná verzia (2014) 

• Štatút HTF – verzia s vyznačenými zmenami 

• Štatút HTF – verzia schválená senátom HTF 

• Zásady volieb do AS VŠMU (verzia so zmenami) 

• Správa o činnosti AS VŠMU (2021 – v zmysle zápisníc) 

Predseda AS prof. Mgr. art. Peter Pavlac (ďalej len „predseda AS“) privítal členov AS na 

zasadnutí a oznámil, že senát je uznášaniaschopný.  

Predseda AS  navrhol za druhého overovateľa zápisnice Mária Houdeka a vyzval členov AS 

aby hlasovali. 

 

Hlasovanie: 

Prihlásení do MS Teams:10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili za druhého overovateľa zápisnice Mária Houdeka. 

 

Predseda AS vyzval členov na doplnenie programu. Žiaden z členov AS nemal k programu 

doplňujúce návrhy. Predseda AS dal následne hlasovať za návrh programu.  

 

Hlasovanie: 

Prihlásení do MS Teams:10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili program zasadnutia AS. 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_N2Y2YTI3OGQtYTRmOS00ZjYzLTg1NzMtMDRkZTYzZmNjYmFk%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22750b416b-2ab5-4964-8445-f1aba213dde5%22%2c%22Oid%22%3a%22b7b9f48e-22de-4c1f-a825-82c5e230ee5d%22%7d


 
 

K bodu 1 

Prerokovanie a hlasovanie o Štatúte HTF 

 

Predseda AS v úvode informoval, že Štatút HTF schválil Akademický senát HTF a požiadal 

dekanku a prodekana HTF o krátky súhrn základných zmien, ktoré boli do nového Štatútu HTF 

zapracované.  
Prof. Mgr. art. I. Čierniková, ArtD, informovala, že Štatút HTF bol zosúladený s aktuálnym 

Štatútom VŠMU. Pri jeho tvorbe pomáhala aj právnička VŠMU, tak aby jeho znenie bolo 

v súlade so zákonom o VŠ a zároveň zákon necitoval úplne. Dekanka predpokladá, že jeho 

znenie sa bude znova upravovať v prípade schválenia nového VŠ zákona.  

Doc. J. Meričko potvrdil slová dekanky a informoval, že proces prípravy nového Štatútu bol 

náročný. Následne prebehla krátka diskusia o novele VŠ zákona. 
 

Predseda sa v závere informoval, či voľby do AS HTF, ktoré prednedávnom prebehli 

korešpondujú s novým Štatútom HTF. 

Dekanka HTF reagovala, že obsah a podstata pôsobnosti AS HTF je zadefinovaná v Štatúte 

HTF jasne a funguje. Pri jeho tvorbe kládli veľký dôraz, spoločne aj s právničkou, práve na 

fungovanie akademického senátu.  
 

Predseda poďakoval za odpoveď a vyzval členov AS k pripomienkovaniu Štatútu HTF. Nikto 

z prítomných členov AS nemal doplňujúce ani pozmeňujúce návrhy k predkladanému 

dokumentu. 
 

Predseda AS VŠMU dal hlasovať za Štatút HTF. 

 

Hlasovanie: 

Prihlásení do MS Teams:10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili Štatút Hudobnej a tanečnej fakulty VŠMU. 

  
 

K bodu 2 

Prerokovanie a hlasovanie o návrhu zosúladenia dokumentu Zásady volieb do AS 

VŠMU so Štatútom VŠMU 

 

Zásady volieb do AS VŠMU boli aktualizované z dôvodu nutnosti jeho zosúladenia so Štatútom 

VŠMU a aby bolo možné iniciovať voľby do nového AS VŠMU, ktoré sa budú konať vo 

februári 2022. Podľa návrhu právničky VŠMU sa znížil počet členov volebnej komisie z 8 na 

7. Právnička VŠMU deklarovala, že existuje možnosť zvýšiť aj počet náhradníkov, ktorí vzídu 

z volieb (napr.: z 2 na 3), avšak zároveň to neodporučila, vzhľadom na znižujúci sa mandát 

každého ďalšieho. Predseda vyslovil názor, že 2 zástupcovia postačujú. Požiadal preto členov 

AS aby sa vyjadrili.  
 

Mgr. art. D. Kozák, ArtD. súhlasil s názorom predsedu. Vyjadril, že je neštandardné mať až 3 

náhradníkov.  
 

Nikto ďalší z prítomných členov AS nemal doplňujúce ani pozmeňujúce návrhy 

k predkladanému dokumentu. Predseda AS VŠMU dal hlasovať za znenie predkladaného 

dokumentu Zásady volieb do AS VŠMU. 

 
Hlasovanie: 

Prihlásení do MS Teams:10 

Za:10 



Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU jednomyseľne schválili Zásady volieb do AS VŠMU. 

 

 

K bodu 3 

Informácia o správe o činnosti AS VŠMU (2021) 

 

Predseda AS informoval, že z náležitostí vyplývajúcich zo zákona VŠ je AS povinný pripraviť 

správu o činnosti. Akademický senát VŠMU však zverejňuje podrobné zápisy zo všetkých 

zasadnutí,  nie len uznesenia, ako to ukladá zákon. Predkladaná správa predsedu AS je stručným 

zhrnutím všetkých zápisníc zo zasadnutí, ktoré sa konali v roku 2021.  
 

Predseda požiadal členov, aby sa k predkladanej správe vyjadrili, predložili doplnenia prípadne 

pripomienky. Nikto z prítomných členov AS nemal doplňujúce ani pozmeňujúce návrhy 

k predkladanému dokumentu. 
 

Hlasovanie: 

Prihlásení do MS Teams:10 

Za:10 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

 

Členovia AS VŠMU zobrali na vedomie Správu o činnosti AS VŠMU. 

 

 

Predseda poďakoval členom AS za dištančnú účasť na zasadnutí AS VŠMU a rozlúčil sa.  

 

 

Vyhotovila: Mgr. Eva Hocková 

Overil:  Mário Houdek 

 

 

V Bratislave, 17. decembra 2021    

 


